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ZAB.0022.19.2020 

 

Protokół nr 85/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 4 maja 2020 r.  
 

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 11
10 

otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 84/20 z dnia 29 kwietnia 2020 r. (po Sesji Rady Powiatu) 

3. Rozpatrzenie projektów umów z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi i podjęcie decyzji 

o ich zawarciu. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 84/19 z dnia 29 kwietnia 

2020 r. (po Sesji Rady Powiatu). 

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Piotr Krygier- Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że stosownie do art. 19 ust.l ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o ochronie 

przeciwpożarowej  OSP funkcjonuje w oparciu o przepisy ustawy z 7 kwietnia 1989 r. Prawo 

o stowarzyszeniach. Przepis art. 32 ust. 3b, przywołanej na wstępie ustawy o ochronie 

przeciwpożarowej - określa, że: „Jednostki samorządu terytorialnego mogą przekazywać 

ochotniczym strażom pożarnym środki pieniężne w formie dotacji". Z powyżej cytowanych 

przepisów, poza wątpliwościami pozostaje okoliczność, że ewentualna pomoc finansowa 

w formie dotacji celowej dla konkretnych jednostek OSP może - co do zasady, zostać 

przekazana z budżetu powiatu, o ile jednostki te funkcjonują w obszarze właściwości 

terytorialnej danego powiatu. Przekazanie dotacji, określenie na jaki cel (zadania) sposób jej 

rozliczenia dokonane zostanie w zawartej umowie pomiędzy Zarządem Powiatu a jednostką 

Ochotniczej Straży pożarnej zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych. Zgodnie 

z powyższym Zarząd Powiatu w dniu 5 kwietnia 2019 r. Uchwałą Nr 67/19, zmienionej 

Uchwałą NR 210/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 13 lutego 2020 r. przyjął tryb 

postępowania o udzielenie dotacji celowych z budżetu Powiatu Włocławskiego dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Powiatu Włocławskiego. Ochotnicze Straże Pożarne 

działające na terenie Powiatu Włocławskiego mogą korzystać z pomocy udzielanej przez 

Powiat w formie dotacji celowych na podstawie art. 32 ust. 3b ustawy z dnia 24 sierpnia 

1991 r. o ochronie przeciwpożarowej oraz art. 35, art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 7 kwietnia 

1989 r. Prawo o stowarzyszeniach łączną kwotę dotacji w danym roku kalendarzowym 
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określa uchwała budżetowa. Termin rozliczenia dotacji został przewidziany na 

16 listopada br. 

Pan Starosta dodał, że na wcześniejszym posiedzeniu został przyjęty projekt umowy 

z Państwową Strażą Pożarną, z Policją i umowy zostały podpisane. Przy okazji dzisiejszego 

święta zostaną rozstrzygnięte kolejne projekty umów, aby ochotnicze straże pożarne mogły 

otrzymać dotację. 

Pan Jacek Jabłoński zapytał, czy są podobne kwoty dotacji jak w roku ubiegłym? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że kwota zabezpieczona w budżecie wystarczyła na udzielenie 

dotacji dla podmiotów, które składały wnioski.  

Starosta dodał, że przepisy prawa stanowią, że dotacji można udzielić ochronę 

przeciwpożarową i według tej procedury są rozpatrywane wnioski. Wszystkie wnioski, które 

zostały złożone zostały rozpatrzone pozytywnie. W tym roku umowy będą podpisane 

wcześniej, z uwagi na Dzień Strażaka. 
Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekty umów z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi 

i podjął decyzję o ich zawarciu. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę i Wicestarostę do 

podpisania ww. umów.  
 

Ad. 4 Sprawy różne 

Pan Wicestarosta poruszył sprawę rozważenia wypłacenia nagród dla pracowników domów 

pomocy społecznej, placówek opiekuńczo – wychowawczych, a w dalszej kolejności 

pozostałym pracownikom. 

Starosta odpowiedział, że po dokonaniu dogłębnej analizy, rozważy taką możliwość. W dniu 

dzisiejszym rozpoczęto również analizę wynagrodzeń we wszystkich jednostkach, 

w odniesieniu do dyskusji podczas ostatniej Sesji Rady Powiatu, nie tylko w domach pomocy 

społecznej, ale w innych jednostkach również. Dodatki od miesiąca maja będą wypłacone dla 

pracowników bezpośrednio sprawujących opiekę nad osobami w domach pomocy społecznej. 

Ci pracownicy byli wskazywani przez dyrektorów, nikt w to nie ingerował i nie wnikał. Musi 

to być jednak zgodne z regulaminami, ponieważ ilość pracowników mających bezpośredni 

kontakt z pensjonariuszami jest różna w poszczególnych domach pomocy. Co do nagród dla 

pozostałych pracowników, to środki są zabezpieczone w budżecie powiatu, ale wymaga to 

dogłębnej analizy, bo wiadomo jak te sprawy są w mediach nagłaśniane. Starosta nie 

wyklucza również podwyżek, o czym była mowa również na Sesji, ale cały czas trzeba mieć 

na uwadze wszystkich pracowników i we wszystkich jednostkach organizacyjnych oraz to, 

czy jest odpowiedni czas na takie działania. 

 

Ad. 5 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 11
40

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                                    

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 
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                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

 

 
 

 

 

 


